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 ACTA 

Expedient núm.: Òrgan col·legiat: 

PL/2018/1 El ple 

 

DADES DE CELEBRACIÓ DE LA SESSIÓ 

Tipus de convocatòria Extraordinària

Data 20 de febrer de 2018 

Durada Des de les 10:10 fins a les 10:32 hores 

Lloc Sala de Plens 

Presidida per Josep M. Buixeda Ruana 

Secretari M. Àngel Benedicto Esclarín 

 

ASSISTÈNCIA A LA SESSIÓ 

DNI Nom i Cognoms Assisteix

39879287R Josep M. Buixeda Ruana SÍ

39861086Q Josep Jaimot Jimenez SÍ

40863225E Salvador Florido Florido SÍ

38554842B Maria Montserrat Lerma Diaz SÍ

40945565E Josefa Egea Peralta SÍ

39853573R Margarita Daura Biarnés SÍ

78577331Q José Serra Serra SÍ

34756846M Cristina Serra Cavallé SÍ

77834846V Miquel Àngel Ribes Jornet SÍ

 

Una vegada verificada pel Secretari la constitució vàlida de l’òrgan, el President obre la sessió, 
procedint a la deliberació sobre els assumptes inclosos en l’ordre del dia
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A) PART RESOLUTIVA 

 

1.- ESTUDI I APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA CORRESPONENT A LA SESSIÓ DE 19 
DE DESEMBRE DE 2017.

Favorable Tipus de votació: Unanimitat/Assentiment

El President obre la sessió i pregunta als regidors si tenen algun comentari a fer a l'esborrany  
de l'acta de la  sessió celebrada els dia 19 desembre de 2017. 

No  formulant-se  cap  observació,  queda  aprovada  l’acta  per  unanimitat  dels  membres 
assistents.

 

2.- ESTUDI I APROVACIÓ PROVISIONAL, SI S’ESCAU, DE LA MODIFICACIÓ PUNTUAL 
DE LES NORMES SUBSIDIÀRIES DE PLANEJAMENT D’ASCÓ MP4-17. MODIFICACIÓ 
LÍMITS CLAU SGT (NUCLEAR ASCÓ) I EL SEU ENTORN.

Favorable Tipus de votació: Ordinària
A favor: 5, En contra: 0, Abstencions: 4, 
Absents: 0

El Sr. President dóna lectura al Dictamen de la Comissió Informativa Tècnica de data 15 de 
febrer de 2018, que diu literalment:

“DICTAMEN DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA TÈCNICA

En sessió de data 19 de desembre de 2017 el Ple de la Corporació acorda l’aprovació inicial  
de la Modificació puntual de les normes subsidiàries de MP4-17. Modificació límits clau SGT 
(Nuclear Ascó) i el seu entorn, i relativa a:
 

1.   La necessitat de la Central Nuclear d’Ascó de construir una caserna de la Guardia 
Civil dintre del recinte de l’explotació atenent el RD1308/2011, de 26 de setembre, 
sobre protecció  física de las  instal·lacions  i  els  materials  nuclears,  i  de les  fonts 
radioactives.

2.   Adequar els límits de la Clau SGT. Sistemes Generals Tècnics a l’àmbit de la Central 
Nuclear limitat per la tanca del perímetre extern de la instal·lació..

 
L’expedient va ser sotmès a informació pública mitjançant anuncis inserits en el Butlletí Oficial  
de  la  Província  de  Tarragona  núm.  247  de  data  28/12/2017,  en  el  Diari  Oficial  de  la 
Generalitat de Catalunya núm. 7525 de 29/12/2017, en el diari “El Punt” del dia 28/12/2017, 
en el “Diari de Tarragona” del dia 28/12/2017, al tauler d’edictes d’aquest ajuntament i a la 
plana web municipal, durant el termini d’un mes, finalitzant aquest el dia 29/12/2017, sense 
que es formulés cap  reclamació ni al·legació, segons consta en el certificat de la Secretària 
de la Corporació que es troba a l’expedient.
 
L’acord va ser notificat als següents ajuntaments i organismes oficials en les següents dates 
que consten tot seguit:
 

DEPARTAMENT
 

DATA I REGISTRE

 



 

AJUNTAMENT D'ASCÓ (Ribera d'Ebre)

Delegació Territ. 
Govern a les Terres 
Ebre

Dept. Vicepresidència, Economia i Hisenda.
Territori i sostenibilitat, Àmbit territori i 
sostenibilitat, Empresa, Cultura, Seguretat i 
protecció civil. 

22/12/2017 
R.S. 1147

Ministeri d’Indústria, 
Turisme i Agenda 
Digital

Direc. Gral. Telecomunic. Tecnolog. Informació
22/12/2017 

RS. 3989

ADIF Administración de Infraestructuras ferroviàrias
15/02/2017 

RS 386

Ajuntament de Garcia
22/12/2017 

RS 1150

Ajuntament de Móra d’Ebre
22/12/2017 

RS 1154

Ajuntament de la Fatarella
22/12/2017 

RS 1149

Ajuntament de Vinebre
22/12/2017 

RS 1151

Ajuntament de Flix
22/12/2017 

RS 1206

Ajuntament de Riba-roja
22/12/2017 

RS 1153
 
Vist  que  un  cop  transcorregut  el  període  d’exposició  pública  i  el  termini  per  emetre  els 
informes sectorials dels organismes consultats cal indicar el següent:
 

1.     No s’ha rebut cap al·legació en l’exposició pública a l’aprovació inicial del document 
de modificació puntual de Normes subsidiàries.

2.     No s’ha rebut cap al·legació ni observació a la modificació aprovada inicialment per 
part dels municipis limítrofs.

3.    Que tots els diferents informes enviats pels organismes oficials i sectorials que s’han 
rebut són favorables a la modificació puntual.

4.     Que alguns del informes emesos per diferents departaments han aportat una sèrie 
de condicions i/o observacions que cal  afegir  al  document per la seva aprovació 
provisional.

5.    Que en l’informe presentat per Adif. Administracion de Infraestructuras Ferroviarias ,  
tot i ser favorable, cal demanar informe al Ministerio de Fomento segons el disposat 
en l’article 7.2 de la LSF.  

 
Vist l’informe de l’Arquitecte Municipal de data febrer de 2018 que en les seves conclusions  
diu  que  una  vegada  modificat  el  document  de  la  modificació  puntual  MP4-17  en  les 
prescripcions fetes els diferents organismes consultats i d’acord amb el determinat als articles 
85, 96 i 98 del Decret Legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, pel qual s’aprova el Text Refós de la llei  
d’Urbanisme, que el que correspon per tal de donar continuïtat al procediment es sotmetre a 
consideració de la Corporació Municipal l’aprovació provisional.
 
Atès  allò que s’estableix als  articles 85 i  següents  del  Decret  Legislatiu 1/2010, pel  qual  
s’aprova el Text refós de la Llei d’urbanisme, i articles 22.2, apartat c) i 47.2, ll), de la Llei  
7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local.
 
Per tot l'exposat, aquesta Comissió Informativa proposa al Ple de la Corporació, per  5 vots a 
favor (4 IA-FIC + 1 Regidor no adscrit) i 4 abstencions (CDC) l’adopció del següent acord:
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PRIMER.-  Aprovar  provisionalment  la  Modificació  puntual  de les  Normes  Subsidiàries  de 
Planejament d’Ascó MP4-17. Modificació límits clau SGT (Nuclear Ascó) i el seu entorn. 
 
SEGON.- Fer públic l’acord d’aprovació provisional per mitjans telemàtics, d’acord amb l’art. 
8.5.c) del Decret Legislatiu 1/2010, del 3 d’agost.
 
TERCER.- Trametre la documentació de l’expedient a la Comissió Territorial d’Urbanisme de 
les Terres de l’Ebre per a que l’aprovi definitivament.
 
QUART.- Contra aquest acord, per tractar-se d’un acte administratiu de tràmit no qualificat, no 
procedeix la interposició de cap tipus de recurs."

El Sr. President pregunta si algú vol comentar alguna cosa.

La Sra. Daura comenta que el document de l’aprovació provisional no estava ficat a dins a l’expedient  
del Ple, tot i que sí que és cert que el tenien de la Comissió Informativa Tècnica, però que dins de  
l’expedient del Ple no estava, per la qual cosa no havien pogut comprovar que aquestes modificacions  
que es van aportar a la Comissió Informativa Tècnica que comenta el Sr. Miquel Àngel Ribes, no ho  
havien pogut comprovar. Ara ho han comentat de que estava així però es per fer constar això, que a  
l’expedient no estava dins del Ple.

També vol fer referència a la consulta que van fer quan van fer l’aprovació inicial, previ a l’aprovació  
inicial del tema dels impostos que tot i que la Secretària els hi va reenviar un correu conforme s’havia  
fet la consulta, encara no han rebut la resposta a aquesta consulta.

El Sr. President pregunta quins impostos eren.

La Sra. Secretària respon que en l’últim plenari van comentar si aquesta modificació suposava una  
afecció dels diferents impostos, principalment del BICE. Van dir que farien la consulta a BASE i la  
veritat és que s’ha fet consulta, se li va comunicar a la Sra. Margarita Daura, però en data d’avui no  
tenen cap resposta. Tornaran a insistir però de moment no tenen res.

El Sr. President comenta que aquí enten que haurà de formar part del que és la modificació de disseny.

La Sra. Daura comenta que això és el que s’entén.

El Sr. President comenta que passarà com ha passat amb l’ATI que és una modificació de disseny i que  
de moment no genera un altre impost nou, no genera una activitat econòmica.

La Sra. Daura comenta que de totes formes vol fer anotar aquí, que en aquella ocasió ja vam demanar  
aquesta informació davant del dubte que se’ls planteja i que tot i que s’ha fet la gestió des d’aquí a  
l’òrgan competent, no s’ha rebut encara resposta.

El Sr. President, aprofitant, fa menció al que van aprovar inicialment que era el fet de que la Central  
Nuclear estava construint una caserna de la Guardia Civil, en aquest cas imposada pel Ministeri de  
l’Interior, fora de les Normes, en el qual  van fer un decret de paralització de les obres i d’alguna manera  
el que fan és preservar, previ incoació de restitució de la legalitat urbanística, traspassar la competència  
en aquest cas a Urbanisme, que és el que acabarà d’aprovar definitivament.

Vist l’exposat, l’Ajuntament en Ple, amb el vot a favor de 5 membres (4 IA-FIC, 1 Regidor no 
adscrit) i 4 abstencions (CDC), acorda:
 
PRIMER.- Aprovar el dictamen de la Comissió Informativa Tècnica en els termes transcrits.
 

 

3.- ESTUDI I APROVACIÓ INICIAL, SI S’ESCAU, DE LA MODIFICACIÓ PUNTUAL DE LES 
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NORMES SUBSIDIÀRIES DE PLANEJAMENT D’ASCÓ MP3. AUTORITZACIÓ DE L’ÚS 
AGROPECUARI EN ZONA D’ESPECIAL PROTECCIÓ AGRÍCOLA, CLAU C2 AIXÍ COM 
L’APROVACIÓ  INICIAL  DE  L’ESTUDI  D’IMPACTE  AMBIENTAL  ESTRATÈGIC  EN 
L’ESMENTADA MODIFICACIÓ.

Favorable Tipus de votació: Ordinària
A favor: 5, En contra: 0, Abstencions: 4, 
Absents: 0

Pel Sr. President es dóna lectura al dictamen de la Comissió Informativa Tècnica de data 15 
de febrer de 2018, que diu literalment:

“DICTAMEN DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA TÈCNICA
 
Per  Providència  de  l’alcaldia  de  data  30  de  juny  de  2017  es  va  iniciar  l’expedient  de 
modificació puntual de les Normes Subsidiàries de Planejament d’Ascó MP3-17 Autorització 
de l'ús agropecuari en zona d'especial protecció agrícola, clau C2, emetent-se en data 18 
d’octubre de 2017 l’informe de la Secretaria  sobre la legislació aplicable i el procediment a 
seguir.
 
El document de l’avanç de modificació, determina com a àmbit de la modificació la totalitat 
dels terrenys que les Normes Subsidiàries classifiquen de Sòl no urbanitzable. La modificació 
afecta a sòls qualificats de Sòl d’especial protecció agrícola, Clau C2.
 
L’objecte de la present modificació ve determinat per la necessitat de donar cabuda a usos  
ramaders en terrenys inclosos en el Sòl d’especial protecció agrícola, Clau C2, i que en les  
Normes  de  planejament  urbanístic  vigents,  queden restringits  a  terrenys  inclosos  en  Sòl 
agrícola, Clau C1.
 
Atès que s’ha informat sobre  la  no procedència d’acordar la suspensió potestativa de les 
llicències, en l’àmbit de la modificació, donat que aquesta consisteix en autoritzar un nou ús a 
una zonificació.

A l’article 7 de la Llei, 6/2009, del 28 d’abril, d’avaluació ambiental de plans i programes es  
determinen les modificacions de plans i programes que han de ser sotmesos a avaluació 
ambiental.  D’acord  amb el  que s’estableix  en aquell  article,  es  considera que la  present 
modificació s’inclou entre els supòsits que requereixen avaluació ambiental.

Atès l’exposat anteriorment es va encarregar l’elaboració i redacció del document ambiental  
estratègic a l’empresa La Llena Ambiental.
 
En data 9/10/2017 es va demanar al Departament de Territori i Sostenibilitat l’emissió de la 
declaració ambiental estratègica dels plans urbanístics i les seves modificacions.  
 
En data 12/01/2018 es  va rebre la Resolució d’informe ambiental  estratègic,  per  part  del 
Departament de Territori  i  Sostenibilitat de la Generalitat de Catalunya juntament amb els 
 informes sectorials previs a l’aprovació inicial, on s’indica que la present modificació s’ha de 
sotmetre a avaluació ambiental estratègica ordinària atès que té efectes significatius sobre el  
medi  ambient.  Juntament  amb  aquesta  resolució  es  reben  informes  sectorials  amb  les 
aportacions i condicions que cal incorporar a l’estudi ambiental estratègic.
 

En data Febrer de 2018 s’ha rebut l’Estudi Ambiental Estratègic per la  modificació puntual de 
les Normes Subsidiàries de Planejament d’Ascó MP3-17 Autorització de l'ús agropecuari en 
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zona d'especial protecció agrícola, clau C2, incorporant les aportacions i requeriments dels 
diferents organismes sectorials.
 
En data Febrer  de 2018 l’arquitecte municipal  ha redactat  el  document  de la modificació 
puntual  de  les  Normes  Subsidiàries  de  Planejament  d’Ascó  MP3-17  Autorització  de  l'ús 
agropecuari en zona d'especial protecció agrícola, clau C2, per la seva aprovació inicial.
 
Atenent el que disposen els articles 94 a 100 del Decret Legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, pel  
que s’aprova el Text refós de la Llei d’Urbanisme, modificat per la Llei 3/2012, de 22 de febrer.
 
Vist l’informe de Secretaria previ a l’aprovació inicial.
 
Aquesta Comissió Informativa proposa al Ple de la Corporació, per  5 vots a favor (4 IA-FIC + 
1 Regidor no adscrit) i 4 abstencions (CDC), l’adopció del següent acord:

PRIMER.-  Aprovar  inicialment  la  modificació  puntual  de  les  Normes  Subsidiàries  de 
Planejament d’Ascó MP3-17. Autorització de l'ús agropecuari en zona d'especial protecció 
agrícola, clau C2 juntament amb l’informe de sostenibilitat mediambiental.
 
SEGON.- Obrir un període d'informació pública per un termini de trenta dies pel que respecta 
a la modificació puntual i de quaranta-cinc dies pel que respecta a l’informe de sostenibilitat 
ambiental,  mitjançant  anuncis  que  s’inseriran  en  el  Butlletí  Oficial  de  la  Província  de 
Tarragona, en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, en un diari de gran tiratge a 
Catalunya i en un altre d’àmbit local, als efectes de presentació de possibles al·legacions. 
També se’n farà la publicitat per mitjans telemàtics. 
 
Així  mateix, s’acorda que de manera simultània es doni audiència als ajuntaments l’àmbit 
territorial  dels  quals  confronti  amb els  del  municipi  que és objecte de la modificació i  se 
sotmeti  la  modificació  a  les  consultes  que  procedeixin  de  les  administracions  públiques 
afectades i del públic interessat.
 
TERCER.-  Sol·licitar  els  informes  preceptius  als  organismes  afectats  per  raó  de  llurs 
competències sectorials.
 
QUART.- Contra aquests acords, per tractar-se d’actes administratius de tràmit no qualificats, 
no procedeix la interposició de cap tipus de recurs.”

La Sra. Daura comenta que els hi agradaria saber la motivació d’aquesta modificació si és que hi ha  
moltes empreses o particulars que estiguin interessats en iniciar una explotació ramadera.

El Sr. President  comenta que seguint en la seva línia, al seu moment van ficar en valor la terra, en  
aquest cas el que pretenien era ficar en valor el producte de la terra. Nosaltres a part de tot això han  
obert varis línies de subvencions, com han sigut les subvencions per autoocupació, com han sigut les  
subvencions que s’han aprovat per la implantació empresarial al polígon. Han rebut per part de varis  
veïns la necessitat en aquest cas de donar-li un altre valor afegit al que és la terra, a través del que són  
granges o explotacions ramaderes i creuen que això és un sector en el qual tenen un valor, en el qual  
poden diversificar molt més la economia. Llavors el que pretenn és que a través de la implantació de  
granges o en aquest cas d’explotacions ramaderes, doncs que la gent tingui una altra activitat que  
pugui desenvolupar. Per tant, a partir d’aquí, veuran quins projectes es presenten perquè aquí també hi  
ha hagut la part d’iniciativa privada i el que sí tenen clar és que si que això és una realitat, doncs no  
tindran cap inconvenient en modificar les normes subsidiàries, que l’únic que estan fent en aquestes  
normes subsidiàries és ficar-les totes al mateix nivell i és evident que han de deixar una distància o un  
marge de distància dins del que és el cas urbà de la zona urbana, però realment el que volen és ajudar  
a tots els nostres veïns que puguin desenvolupar qualsevol tipus d’activitat i des d’aquí ja s’avança  
d’alguna manera que si els projectes que veuen són viables, no descarten la possibilitat d’aprovar una  
línia de subvencions nova, igual que han fet amb les subvencions d’implantació al polígon industrial. I  
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enten que ha de ser així, perquè la gent que vol fer aquest tipus d’inversions realment s’està jugant  
molt, s’està jugant els seus diners i si son capaços de subvencionar la rehabilitació d’habitatges, en  
aquest cas, que d’alguna manera així ho volen i no és en àmbit de criticar res, és en l’àmbit de que si es  
té diners per construir una casa i al damunt la subvencionen, que menys que ara, a partir d’aquí, fer una  
línia de subvencions, perquè la gent que posa en risc els seus diners a través d’una activitat econòmica  
nova, doncs que tingui el suport des d’aquí de l’Ajuntament.

La Sra. Daura comenta que en principi els sembla bé que es pugui diversificar l’activitat econòmica de 
la població, ho han dit reiteradament aquí al Ple, de que no sol s’ha de mirar cap al polígon, sinó que  
s’ha de buscar d’altres iniciatives de manera que surtin coses d’aquí, en lloc d’esperar que ens caigui  
del cel i llavors ens sembla bé.

Comenta que l’únic que voldrien fer constar aquí és que en el punt 5, on es parla de la innecessarietat  
de l’estudi d’avaluació de la mobilitat generada, estan pensant que si es fiquen algunes granges i tenen  
un cert volum d’explotació, pot ser que s’hagi de revisar el tema de la mobilitat. Sí que els camins els  
tenim bastant bé, però això pot provocar algun problema en el trànsit rodat perquè si han d’anar, portar i  
treure els animals, han de portar el menjar, han de treure residus, perquè evidentment les granges  
produeixen residus que no es poden abocar de qualsevol manera. Llavors amb tot això ells pensen que 
aquesta innecessarietat de l’estudi d’avaluació de la mobilitat, doncs potser s’hauria de tenir en compte  
per tal de veure com pot afectar tenint en compte el volum de les explotacions que es puguin implantar.

El Sr. Florido comenta que amb això, per un costat, tenen raó, però per un altre precisament son un  
dels municipis amb una xarxa de camins municipals més ben preparats, tots els ramals principals del  
nostre terme són camins amples, asfaltats i que comporta que precisament pugui haver un bon transit.  
Sí  que  té  raó  que  després  a  nivell  d’arribar  a  la  finca  particular  del  sol·licitant  que  vulgui  fer  la  
implantació, ell mateix haurà de posar els medis per facilitar que un camió arribi a la seva instal·lació  
amb facilitat  i  que pugui transitar per aquell  camí.  Ells no contemplaven en aquest cas cap pla de  
mobilitat especial en aquest sentit per això, perquè els ramals ja estan ben fets i són amples i per un  
altre costat pensen que el particular que tingui la intenció de posar-ho, ja veurà quins medis té, si la  
seva finca té bon accés o no, i tot això ja ho aniran tractant.

La Sra. Daura comenta que evidentment l’accés dins de la finca ha de ser a càrrec del particular. Ells es  
refereixen més al que és la xarxa. Sí que es disposa d’una bona xarxa de camins però ho han de tenir  
en compte perquè no és el mateix que passin cotxes i tractors, a que hagin de passar camions d’alguna  
certa dimensió.

El Sr.  Florido comenta que té raó, però per un altre costat també el que ha de posar en marxa la  
instal·lació també ha de preveure que tingui bon accés.

La Sra. Daura comenta que estan d’acord en que l’accés a la finca ha de ser a càrrec del particular. Ells  
estan parlant a nivell general d’infraestructura de camins que, torna a dir, que tenim una bona xarxa de  
camins però que no és el  mateix  que passin cotxes,  que passi  un tractor,  a que hagin de passar  
camions, depenen del volum de la explotació.

El Sr. Florido comenta que en principi han de fer-ho al revés, és a dir, veure que passa, com funcionen  
amb la xarxa actual i si allò comportés algun problema en el trànsit doncs suposa que després, el que  
estigui aquí, prendrà les mesures que calgui perquè allò sigui viable pel rodament de vehicles.

La  Sra.  Daura  pregunta  si  hi  ha  limitacions  en  quan  a  les  explotacions,  perquè  els  masos  i  els  
magatzems estan limitats.

El Sr. Florido responq que aquí també.

La Sra. Daura comenta que aquí sí que fa referència a la llei que ho regula però potser quedaria més  
clarificador si estès posat igual que es posa que els masos han de ser d’aquesta mida i no poden ser  
d’una altra i els magatzems han d’estar dins d’unes mesures concretes, doncs també seria interessant  
que aquí, en ves de fer referència al que és la llei en general, que les lleis a vegades a nivell particular  
queden una mica ambigües, de limitar més bé el cas de si hi ha limitacions en quan al volum de les  
explotacions.

El Sr. Florido comenta que tenen entès que la llei això ja ho regula i que són activitats classificades,  
tenen que demanar la corresponent llicència, s’ha de comptar amb un número d’hectàrees o de metres 
quadrats de finca pel volum de la instal·lació, és a dir, en una finca molt petita no es pot posar una  
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granja, s’ha de separar de tots els límits dels veïns i a més, dels límits del municipi.

La Sra. Daura comenta que precisament, com que està molt ben determinades les mesures en relació a 
les finques en el que són els masos i els magatzems, doncs hi troben a faltar això, que s’extragués de  
la llei una mica el que seria les mesures, perquè queda més clar quan un agafa el document i el llegeix.  
Pensa  que  si  estigués  més  especificat  seria  més  clarificador  per  les  persones  que  consulten  els  
documents.

El  Sr.  Florido  comenta  que no saben exactament  quin és el  volum que s’hauria  d’extreure  d’allí  i  
col·locar-lo a aquí, però també entenen, amb un criteri restrictiu, que això no és una cosa que comporti  
que  vindrà  gent  massivament  a  interessar-se  per  posar  una instal·lació.  Llavors  la  gent  que  està  
interessada en fer una inversió d’aquest tipus ja vindrà a informar-se de quins són els límits i quina és la  
possibilitat que té amb la finca que té. Pensa que transcriure això aquí i tindre-ho és una feinada, que la  
persona que està interessada ve aquí i pregunta als tècnics.

El Sr. President comenta que aquí hi ha normativa però és una normativa base, no és una normativa  
d’àmbit local.

Vist l’exposat, l’Ajuntament en Ple, amb el vot a favor de 5 membres (4 IA-FIC, 1 Regidor no 
adscrit) i 4 abstencions (CDC) acorda:
 
PRIMER.- Aprovar el dictamen de la Comissió Informativa Tècnica en els termes transcrits.

  

B) ACTIVITAT DE CONTROL 

 

No hi ha assumptes

  

C) PRECS I PREGUNTES 

 

No hi ha assumptes
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